

Styremøte 15.09.25

Tid 17:45

Referent: Nora

Dragvoll

Møtedeltakere

Anne Marthe	Leder	Tilstede
Nora	Nestleder	Tilstede
Kevin	Kasserer	Tilstede
Brede	Informasjon	Tilstede
Herman	Material	Tilstede
Knut	Arrangement	Tilstede
Manas	Turnering	Tilstede
Martin	Sportslig	Ikke tilstede
Petter	Sponsor & Dugnad	Tilstede
Veronica	Sosial	Tilstede
Lukas	Styremedlem	Tilstede
Sara	Styremedlem	Tilstede

Agenda

Møtedeltakere.....	1
Agenda.....	1
Innsjekk og informasjon.....	3
Sak 1 - Siden sist.....	3
Sak 2 - Økonomi.....	5
Sak 3 - Kick off party.....	6
Sak 4 - NTNUI Treffpunkt.....	7
Sak 5 - Level 2 trening.....	8
Sak6 - Manas.....	9
Sak 7 - Annet.....	10
Sak 8 - Fastsette dato for neste møte.....	12
Sak 7 - TODOs til neste møte.....	13

Innsjekk og informasjon

Informasjon:

Minner om møtetegn: 1 finger = innlegg, 2 fingre = kommentar, ? = spørsmål, T = tilleggsinformasjon, Jazzhands = enig/bra, børste henda = ikke bra/enig, party hat = fire! Følger man ikke disse kan det resultere i pilsbot!

Arrangement-møte: Innebandy var fornøyd med kostingen, men påminne på ny. Hallbooking helger, AM har tilgang til skjema om noen trenger.

Nora har signert kontrakt med Scandic for hotell under rankingturneringen 2026

Sak 1 - Siden sist

Anne Marthe: Svart på mail og Insta. Fått liv i Styrgruppa i Spond. Jobbet i ulike dokumenter. Hjulpet brede med oppdatering/invitering av medlemmer til medlemssiden. Lagt ut story med AktivHverdag. Opprettet mappe i disk for lover/vedtekter. Lagd plakat til linjeforeningskurs. Lagd informasjonsvideo for hvordan å bli medlem og publisert på Youtube og lagt det på nettsiden. Styrt med William-tilgang. Planlagt til styrefest. Arrangement-møte. Bestilt pizza.

Nora: Mailer med Scandic angående hotell til ranking. Sendt ut mail til alle de påmeldte til nybegynnerkurset. Lagt inn alle deltakerne til nybegynnerkurset i dokumentet over hvem som har betalt. Lagd Insta video. Holdt AktivCampus økten. Lagt ut om nybegynnerkurset igjen. Sendt ut mail med betalingsinformasjon til treningssamlingen. Planlagt treningssamlingen level 2. Signert kontrakt med Scandic for hotell under rankingturneringen. Planlagt nybegynnerkurs treningene.

Kevin: Det vanlige + samling

Brede: Drevet med oppdatering/invitation av medlemmer til medlemssiden. Lagd informasjonsvideo for hvordan å bli medlem og publisert på Youtube og lagt det på nettsiden. Svart på mange forespørsler på Spond. Fortsatt med promoteringsinnhold. Lagt ut om avlyste treninger og minnet på om at folk må fylle ut skjema. Hjulpet Lukas med å lage google forms til botsystemet, lite påmelding:(Skal legge nytt innlegg om Spond regler i løpet av uke 39, laget klart.

Herman: Satt opp fuktskapet, så det fungerer bra nå. Har også fikset inn strenger.

Knut: Stilt opp på aktiv hverdag på fredag

Manas: Påmeldt folk til Kristiansand RT, ordnet og lagt ut treningssamling skjema post på Spond, laget Rockesmashen påmeldingsskjema, påmeldinger til Rockesmashen, lager profiler til folk på portalen,

Martin: Trent level 2 med manas. Lager en alternativ plan for de litt bedre/lagserie på level 2.

Petter:

Veronica: Lagt ut påminnelse om frist til påmelding til Kick-off fest, ordnet betaling for noen utvekslingsstudenter

Lukas: Laget påmelding til botsystemet sammen med Brede. Publisert på Spond.

Sara: Lagd plakat om kick-off fest og treningssamling og lagt ut på insta. Lagt ut om Rockesmashen på Spond. Planlagt nybegynnerkurs med Nora og Martin.

Sak 2 - Økonomi 10min

Informasjon:

2.1 Fjærballer

Skulle man tatt ekstra for de som står i fuktskapet? Tar 3 uker.

Referat: Endrer ikke pris

Når man setter inn rør i fuktskapet så flytter man opp de eldste og de nyeste nederst

Kan skrive dato på rørene

2.2 Betalingsdokument må oppdateres

Betalingsdokument må oppdateres fortløpende så man kan sende ut purre melding til de som ikke har betalt, og slik at man ikke sender ut purre melding for sent

Referat:

Kevin takker for påminnelse

Få støtte fra HS

Sak 3 - Kick off party 10min

Informasjon:

- I og med at det er to ulike betalinger om man skal være med på nybegynnerkurset, så kan det legges til "merk at det koster 200kr om du er med på nybegynnerkurset". Og kun 150 om du kun skal på festen og ikke nybegynnerkurset"
- Lagt inn hvem som skal delta fra nybegynnerkurset
- Vors
- Sjekke betaling

Referat:

Vero legger med merknad om betaling når hun poster om vors

Vors:

Nora

Knut

Nora godsnakker med Brynjar

Sak 4 - NTNUI Treffpunkt 15 min

Informasjon:

Starte å forberede smått. 1 måned til. Forventer at alle i styret setter av hele helgen!

- Lage og sende ut invitasjon (mail & fb), åpne påmelding
- Legge ut påmelding på Spond, og lage arrangement så folk ser hvor mange som skal
- Sjekke standard på tellebrett, evt ha en kveld hvor vi lapper litt sammen?
 - Andre ting vi må sjekke opp?
- Skal vi ha kamper fredagen, må vi høre med Volleyball og innebandy (begge har hallen fra 16:00).
 - Og evt bytte fra typ 19, hvis vi bare skal rigge
 - Nå har vi hele hallen lørdag, og hall A søndag.
 - Kommunisere med Innebandy (?) ifh til søndagen, om lydbruk og evt gjennomstrømming i hallen/garderober.
- Høre med Kompis ang. spons/reklame?
- Moana har meldt seg til å hjelpe Petter med å finne folk til dugnad
 - lager påmelding, excel-skjema
 - organisere i grupper som rigger osv.
- Ha hvertfall 3 faste i sekretariatet, som helst ikke skal spille, max 1 kategori.
- Avlyse AktivHverdag? Må flytte stolpene fredag, hvis Sit skal gjøre det er det nok på dagen.
- Ta mer detaljer på neste møte.
- Bestille medaljer etter oppsett, huske at u9/11 skal alle ha deltakerpremie.. sjekke opp i reglementet for andre regler ang. junior?
 - Medaljer til senior og jr, mens u9/u11 får pokal?

Referat:

Knut må fikse alt:))))))

Manas poster på spond

Herman fikser tellebrett

Spiller lørdag og søndag

Ingen fest

Knut må snakke med innebandy om søndag

Petter hører med kompis om pizza

Moana hjelper Petter med dugnad

Brede stiller til å sitte i sekretariatet

Knut fikser folk til sekretariatet

Martin avlyser aktivhverdag

Herman hører med sit om å flytte stolper

Herman fikser premier

Sara arrangerer perlekveld og bestiller inn perler

Sara og Lukas tar kiosken

Sak 5 - Level 2 trening 10 min

Informasjon:

Forslag til endring på trening til level 2. Stor pågang og mange nye, de som har vært i klubben en stund opplever ikke å få plass/bli prioritert.

Forslag til tilrettelegging: For å minske trykket og gi de som har vært i klubben lenge samt heve nivået for lagserielaget. Ønsker å sette av Onsdag (sen økt) til lagserie trening samt 2 baner torsdager. Dette vil gjøre at det blir høyere nivå på treningene for de som har vært her en stund. Samt kunne gjøre disse spillerne forberedt på level 1 til slutt.

Skriver også et dokument med litt dypere utfyllinger på Sportslig ansvarlig siden. Er ikke på møtet, men snakket med Lukas og Veronica om dette forrige onsdag

Siden vi også setter av tider på trening burde vi sette krav om at det stiller folk på trening. Stiller de ikke på trening mister de tilbudet.

- Egen Spondgruppe?
- Level x

Referat:

Siste økten på onsdager kan gå til de som skal spille lagserie fra level 2

Kan ta en workshop til hvordan level 2 treningene kan bli bedre

Tørre å si mer fra på treningene

Sak6 - Manas 5 min

Informasjon:

Manas flytter. Fortsette med påmeldinger til turneringer så langt det går.

Få en ny ansvarlig for lagserien. Organisere chat med lagledere for informasjonsflyt og ansvar for reise for lagene.

Referat:

Lukas tar ansvar for lagserien

Manas fortsetter med påmeldinger til turneringer

Sak 7 - Annet 10min

Informasjon:

7.1 Trondhjemsidrettens fagdag

15.november 09:30 - 15:00, Scandic Lerkendal. Samme helg som lagserie. Gratis. F.eks. Herman?

Referat: Herman sjekker ut

7.2 Nybegynnerkurs

Er alt klart? Flytte racketter fra Gløs og få dem tilbake til fredag. Får vi strenget noen før torsdag?

Referat: Alt er klart. Nora flytter racketene fra Gløs. Herman + Martin strenger racketer

7.4 Treningssamling

Tanker? Skrive erfaringsskriv.

Referat: Manas + Kevin skriver erfaringsskriv

7.5 Lagserie

Motivere lagene til å få til noe sosialt før første runde, om det er spillkveld, middag, vors etc.

Referat: Eliteserie folket har fikset:)

7.3 Botsystem

Hvor mange var gira? Lage excel dokument

Referat: Blir kun lagserie lagene, ettersom folk ikke var så gira

Sak 8 - Fastsette dato for neste møte

Informasjon:

Mandag 29.09 17:45

Snacksansvarlig: Petter

Referat:

Sak 7 - TODOs til neste møte

Informasjon:

- ☐ [AM] Finne tid for workshop for å revurdere nivådelingen
- ☒ ~~[Nora] Høre med Brynjar mtp. vors til Kick-off festen~~
- ☐ [Veronica & Nora] Legge ved ekstra melding med betaling til nybegynnerkurset + vorset
- ☐ [Knut] Fikse påmeldingen for Treffpunkt i portalen
- ☐ [Knut] Høre med de andre gruppene i forhold til rigging til treffpunkt fredag
- ☐ [Knut] Kommunisere med Innebandy i forhold til deling av hall søndagen
- ☐ [Herman] Få en gjeng til å fikse tellebrett
- ☐ [Herman] Fikse premier til Treffpunkt
- ☐ [Herman] Kommunisere med SiT i henhold til flytting av stolper
- ☐ [Martin] Avlyse AktivHverdag fredag 17.10
- ☐ [Sara] Workshop med perler med tanke på premier
- ☒ ~~[Nora] Flytte racketer fra Gløs~~
- ☐ [Herman & Martin] Prøve å strenge opp en del racketer til torsdag
- ☐ [Kevin & Manas] Skrive erfaringsskriv fra treningssamlingen
- ☐ [Veronica] Poste om vors på spond
- ☐ [Kevin] Oppdater betalingsdokument